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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2024.gada 31.janvāris                           protokols Nr. 3. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 26.01.2024.plkst. 08:58 

- atklāta 31.01.2024. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Finanšu komitejas jautājumi 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs”  vadītājas 

iecelšanu amatā;  

2. Par 2011.gada 12.janvāra zeme nomas līguma Nr.24-01-24/4 ar Ogres SIA “Marss” darbības 

izbeigšanu pirms termiņa,  atkritumu šķirošanas laukuma Rīgas ielā 27, Baldonē, Ķekavas 

novadā, pārņemšanu un izdevumu par veiktajiem ieguldījumiem atlīdzināšanu. 

Īpašumu komitejas jautājumi  

3. Par pirmpirkuma tiesību izmantošanu uz nekustamo īpašumu “Sūkņu stacija Santehniķi”;  

4. Par nekustamā īpašuma Ošu iela 3A, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

5. Par nekustamā īpašuma Smilšu iela 4, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

6. Par nekustamā īpašuma "Kūdra", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

7. Par nekustamā īpašuma "Akmeņkalni", Pulkarnē, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

8. Par nekustamā īpašuma "Varalauki", Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

9. Par nekustamā īpašuma "Radiotehnika 70", Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

10. Par nekustamā īpašuma Vecupes iela 7, Baldonē, Ķekavas novadā, izsoles rezultātu 

apstiprināšanu;  

11. Par nekustamā īpašuma “Depkina (Rāmavas) muiža” zemes un apbūves Rāmavas ielā 9, 

Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā nomas tiesības rezultātu apstiprināšanu un 

līguma noslēgšanu;  

12. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 8.decembra lēmumā Nr.31,  „Par 

latvāņa izplatības ierobežošanas pasākumu organizatorisko plānu 2022.-2026.gadam”;  

13. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai;  

14. Par būvju izvietojumu saskaņošanu nekustamajā īpašumā “Zaļumu prospekts 15”,  Baložos. 

Attīstības komitejas jautājumi  

15. Par saistošo noteikumu “Par ielu un nekustamo īpašumu nosaukumu, ēku un būvju numuru 

vai nosaukumu plākšņu izvietošanu un noformēšanu Ķekavas novadā” apstiprināšanu;  

16. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu Rīgas ielā 69, Baldonē;  

17. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Rīgas iela 55”, 

Baldonē;  

18. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Zīļu ielā 20, Baldonē;  

19. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam “Apsīši”, Baldones 

pagastā;  

20. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam “Vecdāboliņi”, 

Baldones pagastā;  
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21. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam “Žeberi”, Baldones 

pagastā;  

22. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam “Tilta Stūri”, 

Baldones pagastā;  

23. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamam īpašumam  “Reiskatas”, 

Baldones pagastā;  

24. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu  nekustamā īpašuma “Emlavi” Daugmalē, 

Daugmales pagastā, sadalei;  

25. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Kamēlijas”, Ķekavas 

pagastā, sadalei;  

26. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Villas-2”, Ķekavas 

pagastā, sadalei;  

27. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Antūži”, Ķekavas 

pagastā, sadalei;  

28. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma Varavīksnes ielā 2/4, 

Baložos, sadalei;  

29. Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā detālplānojuma “Rimdžūni”, 

Krogsilā, Ķekavas pagastā, izstrādei;  

30. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam ”Purvāji”, Daugmales 

pagastā;  

31. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Ūsiņi”, Lapeniekos, 

Ķekavas pagastā;  

32. Par detālplānojuma “Usnes”, Valdlaučos, Ķekavas pagastā, nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai;  

33. Par ielas nosaukuma un nekustamā īpašuma lietošanas mērķa piešķiršanu detālplānojuma 

“Laivas”  teritorijā, Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

34. Par lietošanas mērķa noteikšanu nekustamā īpašuma “Pļavnieki”,  Ķekavā, zemes vienības 

daļai;  

35. Par nekustamā īpašuma “Meža druvas”, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķa maiņu. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

36. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu “Ķekavas Mūzikas skola” un “Jāņa 

Dūmiņa Baldones Mūzikas skola”  interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksas un 

maksas pakalpojumu cenrādi;  

37. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu “Ķekavas Mākslas skola” un “Baldones 

Mākslas skola” interešu izglītības (pašapmaksas) grupu mācību maksas apstiprināšanu;  

38. Par grozījumu nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības nolikums” 

apstiprināšanu ar 01.01.2024.;  

39. Par "Ķekavas novada pašvaldības sporta centrs" maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu.  

 

 

 

Sēdi vada – domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks.  
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Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācija - 

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, personāla vadītāja Jana 

Malaha;  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis;  

Īpašumu pārvaldes nekustamo īpašumu speciāliste Olga Marčenkova, vides un meliorācijas 

inženieris Jānis Ozoliņš. 

Ieinteresētās personas – privātpersona Anete Medne. 

Sēdē nepiedalās: Valts Variks. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Žilko atklāj domes kārtējo sēdi. Viņš informē, ka attaisnotu iemeslu dēļ deputāts Rihards Gorkšs 

sēdē piedalīsies attālināti. 

 

 

Par darba kārtību 

Žilko informē par izsludināto darba kārtību. Viņš aicina no sēdes darba kārtības izslēgt 

jautājumu par sporta centra maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu un lūdz Cīruli 

komentēt iemeslus, kādēļ cenrādis nav apstiprināms. 

Cīrule sniedz skaidrojumu par iemesliem, kādēļ jautājums no sēdes darba kārtības jāizslēdz. 

Jautājumu un citu priekšlikumu par darba kārtību nav un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

No darba kārtības izslēgt jautājumu – Ķekavas novada pašvaldības sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu,  

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts, darba kārtību sakārto atbilstoši tam un Žilko aicina balsot par koriģēto 

sēdes darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 31.janvāra sēdes darba kārtību. 
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FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

1. 
Par iestādes vadītājas apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:43) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izvērtējot atklātā konkursa rezultātus, visaugstāko vērtējumu 

ieguvusi Anete Medne, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par viņas iecelšanu Ķekavas novada 

sporta centra vadītājas amatā. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts un virzīts uz domi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Žilko, Malaha, Jansone, Keisters, Medne, Romanovska, 

Rasnace, Jēkabsone, Ceļmalnieks, Brigmanis, Cīrule. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Jerums, Cīrule. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iecelt Aneti Medni Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” 

vadītājas amatā. 

Lēmums pielikumā.  

 
Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš atbalstīja jaunību, lasa dzeju, un vēl 

jaunajai sporta centra vadītājai panākumus darbā. 

  

Domes vadība sveic Medni ar ievēlēšanu amatā. 

Medne izsaka domei pateicību par izrādīto uzticību un cer, ka nepievils. Viņa saka lielu paldies 

savai skolotājai Dacei Cīrulei, kas sniegusi nenovērtējamu pieredzi. Mednei ir patiess prieks un 

gandarījums, ka viņa varēs kļūt par tādu vadītāju, par kādu vēlas, tāpat viņa un cer uz veiksmīgu 

sadarbību. 

 

 

2. 
Par atkritumu šķirošanas laukumu Baldonē 

 (Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:04:38) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – starp Baldones pašvaldību un SIA “Marss” 1999.gada 1.jūnijā 

tika noslēgts līgums par atkritumu apsaimniekošanu, savukārt jau pēc novadu apvienošanas ir 

veikts iepirkums un noslēgts jauns līgums ar citu atkritumu apsaimniekotāju, tāpēc šis iepriekš 

slēgtais līgums zadējis spēku, līdz ar to SIA “Marss” zaudējis arī tiesības apsaimniekot 

atkritumus izveidotajā atkritumu šķirošanas laukumā Baldonē. Tomēr apzinoties to, ka šis 

šķiroto atkritumu laukums ir nozīmīgs iedzīvotājiem, tika virzīts jautājums par šī laukuma 

pārņemšanu. Šobrīd process ir noslēdzies un sagatavots lēmuma prjekts, kas paredz izbeigt 
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ierpiekš noslēgto zemes nomas līgumu ar SIA “Marss” un atlīdzināt uzņēmējam laukuma izveidē 

ieguldītos līdzekļus.    

Jautājumu nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Putniņa, Jerums. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), “Pret” – nav,  

“Atturas” – nav, “Nepiedalās” – 1 (Juris Jerums), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izbeigt starp Baldones novada domi, SIA “BŪKS” un  Ogres SIA “Marss” 2011.gada 

12.janvārī noslēgto zemes nomas līgumu par atkritumu šķirošanas laukumu Rīgas ielā 27, 

Baldonē. Pārņemt atkritumu šķirošanas laukumu un atlīdzināt Ogres SIA “Marss”  

izdevumus par veiktajiem ieguldījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

3. 
Par pirmpirkuma tiesību izmantošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:18:30) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šis jautājums bija domes redzes lokā jau pērn, kad ēkas 

īpašniekam iznomāja zemi, un tad deputāti sprieda, ka šī zeme labi noderētu iedzīvotājiem 

piekļuvei Daugavai, un šobrīd radusies tāda iespēja, jo saņemts iesniegums ar piedāvājumu 

izmantot pirmpirkuma tiesības. Komitejā deputāti lēma, ka būtu lietderīgi atpirkt ēku, jo tad viss 

nekustamais īpašums piederētu pašvaldībai un tiktu izbeigts dalītais īpašums. Tas arī ļautu 

nākotnē pašvaldībai izveidot vēl vienu atpūtas vietu pie ūdeņiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina  balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izmantot pirmpirkuma tiesības uz ēku (būvju) nekustamo īpašumu “Sūkņu stacija 

Santehniķi” par pirkuma cenu EUR 4300,00, jo īpašums nepieciešams pašvaldības 

funkciju veikšanai - organizēt iedzīvotājiem ūdenssaimniecības, siltumapgādes un 

sadzīves atkritumu apsaimniekošanas pakalpojumus, lai nodrošinātu iespēju sabiedrībai 

piekļūt pie valsts publiskajiem ūdeņiem, un, lai izbeigtu dalītā īpašuma pastāvēšanu. 

Lēmums pielikumā.  
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4. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:20:54) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas, kurai piederošas 

ēkas atrodas uz pašvaldības zemes. Zeme ir novērtēta un ēku īpašnieks piekritis maksāt prasīto 

summu, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par zemes atsavināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par iesniegto priekšlikumu.. 

 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Novirzīt iegūtos līdzekļus no Baldones teritorijā esošo īpašumu pārdošanas Baldones 

kultūras centra projektēšanai, 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Rihards Gorkšs), “Pret” – 4 (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Juris Žilko, 

Kristīne Hāze),  “Atturas” – 5 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Ineta Lazda),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Putniņa pauž viedokli par savu balsojumu – ņemo vērā to, ka pērnajā gadā pārdoti Baldones 

teritorijā esošie īpašumi par vairāk, kā 200 tūkstošiem euro, un arī to, ka vēl vairākus īpašumus 

paredzēts atsavināt, tāpat iepriekšējā koalīcijā tika solīts, ka saņemtie līdzekļi tiks virzīti 

konkrētās teritorijas attīstībai, viņa balsoja par Jeruma priekšlikumu. 

Priekšlikums netika atbalstīts un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu Ošu iela 3A, 

Baldonē, sastāvošu no zemes vienības 2857 m2 platībā, pārdodot to J.V.. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

5. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:26:11) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šī zeme ir atsavināmo zemju sarakstā, tā ir 1238 kv.m. liela 

un izsoles sākuma cena noteikta 26500 euro. 

Jerums komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu nav un Žilko atklāj debates. 
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Debatē Ceļmalnieks, Līcis, Putniņa, Romanovska, Pozņaks, Putniņa otrreiz, Andris Vītols, 

Jerums, Aigars Vītols, Jerums otrreiz. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Novirzīt iegūtos līdzekļus no Baldones teritorijā esošo īpašumu pārdošanas Baldones 

kultūras centra projektēšanai, 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa),  

“Pret” – 7 (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs),  “Atturas” – 7 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikums netika atbalstīts un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Smilšu iela 4, Baldonē, 

sastāvošu no neapbūvētas zemes vienības 1238 kv.m. platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:53:33) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šis ir liels īpašums 10.23 ha, tas atrodas rūpnieciskā 

teritorijā un izsoles sākuma cena noteikta 77250 euro. 

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Jerums. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Novirzīt iegūtos līdzekļus no Baldones teritorijā esošo īpašumu pārdošanas Baldones 

kultūras centra projektēšanai, 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa),  

“Pret” – 8 (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – 6 (Aigars Vītols, Andris 

Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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Priekšlikums netika atbalstīts un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu “Kūdra”, Baldones pagastā, 

sastāvošu no neapbūvētas zemes vienības 10,23 ha platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

7. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:59:20) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas, kuram piederošas 

ēkas atrodas uz pašvaldības zemes 1ha platībā, zemei veikts novērtējums 30280 euro un 

iesniedzējs piekrīt maksāt prasīto summu, bet lūdz atļauju šo summu izmaksāt piecu gadu laikā. 

Materiāliem pievienots maksājumu grafiks un sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu “Akmeņkalni”, 

Pulkarnē, Ķekavas pagastā, sastāvošu no zemes vienības 1 ha platībā, pārdodot to V.B.K.. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

8. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:00:57) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šo zemes gabalu paredzēts atsavināt izsolē, zeme ir 1.03 ha 

liela un sākuma cena noteikta 35300 euro. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu “Varalauki”, Ķekavas pagastā, 

sastāvošu no neapbūvētas zemes vienības 1,03 ha platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

9. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:02:30) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no kaimiņu zemes īpašnieka ar vēlmi 

iegādāties šo īpašumu, tomēr zeme novērtēta un tiks nodota izsolē, tā ka to varēs iegādāties arī 

citi interesenti. Zemes gabals ir 600 kv.m. liels un tā sākuma cena 7820 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu “Radiotehnika 70”, Dzērumos, 

Ķekavas pagastā, sastāvošu no zemes vienības 0,06 ha platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:04:26) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – pagājušā gada izskaņā notika izsole uz šo īpašumu, izsolei 

pieteicās viens pretendents un nosolīja īpašumu par 45700 euro. Izsoles uzvarētājs ar pašvaldību 

jau ir norēķinājies, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 
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Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Novirzīt iegūtos līdzekļus no Baldones teritorijā esošo īpašumu pārdošanas Baldones 

kultūras centra projektēšanai, 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Karina Putniņa), “Pret” – 8 (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, 

Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – 5 (Aigars 

Vītols, Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta Lazda),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Aigars Vītols priekšlikumu neatbalstīja, kaut lēmums ir par izsoles rezultātu apstiprināšanu, 

tāpēc zināms, ka ieņēmumi būs pašvaldības budžetā, tomēr pērnā gadā budžetā šim mērķim tika 

piešķirta daudz lielāka summa, tāpēc viņš nesaskatīja vajadzību divas reizes piešķirt līdzekļus 

vienam un tam pašām mērķim.  

Jerums ir pārsteigts par Aigara Vītola viedokli un atgādina, ka Izglītības, kultūras un sporta 

komitejas vadība nav mainījusies. 

Putniņa balsoja par,  jo Attīstības komitejai nebija nekādas lomas pie šo līdzekļu tērēšana, un 

līdz komitejai nekāda projektēšanas dokumentācija nenonāca. Putniņa uzskata, ka piešķirtie 

līdzekļi netika apgūti politiskās vadības neieinteresētības dēļ. 

 

Priekšlikums netika atbalstīts un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma Vecupes iela 7, Baldone, no 2023.gada 7.decembra līdz 

2024.gada 8.janvārim notikušās izsoles rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

11. 
Par nomas tiesību izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:08:43) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šā gada 18.janvārī notika izsole par Rāmavas nuižas un 

zemes nomas tiesībām, izsolē piedalījās trīs pretendenti, izsolē veica 48 soļus un nosolītā summa 

ir 4490 euro mēnesī bez pievienotās vērtības nodokļa. Nosolītā summa ir divas reizes lielāka, 

nekā izsoles sākuma summa, tāpēc Hāze uzskata, ka izsole bija veiksmīga, un aicina atbalstīt 

sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Žilko, Marčenkova, Zvaigzne, Līcis, Keisters, Pozņaks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 
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Debatē Andris Vītols, Pozņaks, Jerums, Ceļmalnieks. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, “Nepiedalās” – 1 (Juris Jerums) 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma “Depkina (Rāmavas) muiža” zemes un apbūves Rāmavas 

ielā 9, Rāmavā, Ķekavas pagastā, nomas tiesības izsolē nosolīto cenu EUR 4 490.00 

mēnesī, bez pievienotās vērtības nodokļa, kuru 2024.gada 18.janvārī izsolē nosolīja SIA 

“PINE CARGO”. 

Lēmums pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Jerums balsojumā nepiedalījās, viņam gan nav iebildumu pret izsoles procesu vai izsoles 

dalībniekiem, tomēr uzskata, ka bez izvērtējuma, kā šo īpašumu varētu izmantot pašvaldības 

funkciju veikšanai, izsoli rīkot nebija saimnieciski. 

Pozņaks lēmumu atbalstīja, viņš atbalsta šādu risnājumu, kad summa no nomas izsoles pieauga, 

tomēr uzskata, ka drošības labad vajadzēja līgumā paredzēt drošības naudu. Viņš cer, ka 

nākotnē šāds noteikums līgumā tiks iekļauts. 

 

 

 

12. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:52:36) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – ar šo lēmumu pēc būtības papildināts organizatoriskais 

plāns par latvāņu ierobežošanu ar 18 jaunām adresēm. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jēkabsone, Ozoliņš. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2021.gada 8.decembra lēmumā „Par latvāņa 

izplatības ierobežošanas pasākumu organizatorisko plānu 2022.-2026.gadam”. 

Lēmums pielikumā.  
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Sēdē pārtraukums no plkst. 11:55 līdz 12:10. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

13. 
Par dzīvokļa izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:14:35) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu pārslēgt 

īres līgumu. Pirms tam īres līgums bijis noslēgts uz personas mātes vārda, kas ir mirusi. Visi 

maksājumi veikti regulāri, tāpēc nav iemesla atteikt. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt R.T. dzīvojamo telpu - dzīvokli Skolas ielā 5, Baložos, nosakot īres līguma termiņu 

uz 10 gadiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

14. 
Par būvju izvietojuma saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:15:40) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu saskaņot 

ēku novietojumu, izbūvēto žogu, iebrauktuvi un tās bruģakmens segumu. Lēmums personas 

lūgumu izpilda tikai daļēji, saskaņojot ēku izvietojumu, bet netiek dots saskaņojums žogam, 

iebrauktuvei un bruģim. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot nekustamā īpašuma Zaļumu prospekts 15, Baloži, īpašniekam izvietot ēkas 

1,96m un 3,01m attālumā ēku no robežas ar Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma Zaļumu prospekts 43, Baloži. 

Lēmums pielikumā.  
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ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

15. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:19:05) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – šie saistošie noteikumi nosaka, kā noformējamas ielu 

nosaukumu un māju numurzimju plāksnes. Pēc būtības šie noteikumi nav mainījušies un ir tādi 

paši kā vecie, tie tikai tiks pārapstiprināti, kā to nosaka Pašvaldības likuma normas. Noteikumi 

ir pārskatīti, ir veikta publiskā apspriešana, ne iebildumi, ne ierosinājumi nav saņemti. Komitejā 

lēmuma projekts vienbalsīgi atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.2/2024 “Par ielu un 

nekustamo īpašumu nosaukumu, ēku un būvju numuru vai nosaukumu plākšņu izvietošanu 

un noformēšanu Ķekavas novadā” un to paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

16. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:21:06) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – izstrādāts zemes ierīcības projekts, ar kuru no šī īpašuma 

atdala nelielu zemes vienību, kas nepieciešama Latvijas valsts ceļu iniciētajam Rīgas ielas 

rekonstukcijas projektam Baldonē. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamajā īpašumā Rīgas ielā 69, Baldonē.  

Lēmums pielikumā.  
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17. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:22:44) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – tāds pats jautājums, kā iepriekšējais, arī šim zemes gabalam 

izstrādāts zemes ierīcības projekts nelielas zemes daļas atdalīšanai, kas nepieciešama šim pašam 

Rīgas ielas rekonstukcijas projektam Baldonē. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamajā īpašumā Rīgas ielā 55, Baldonē.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

18. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:24:11) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – sagatavots zemes ierīcības projekts, tas izstrādāts atbilstoši 

izdotajiem nosacījumiem, zemi sadala apbūves zemes gabalos un atsevišķā zemes vienībā izdalīti 

ceļi. Komiteja jautājumu izskatīja un atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamajā īpašumā Zīļu ielā 20, Baldonē.  

Lēmums pielikumā.  
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19. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:25:43) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – izstrādāts zemes ierīcības projekts atbilstoši izdotajiem 

nosacījumiem, un atdalītās zemes vienības nepieciešamas Rail Baltica trases būvniecībai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamajā īpašumā “Apsīši”, Baldones pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:27:13) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – arī šis zemes ierīcības projekts saistīts ar Rail Balrica 

projekta realizāciju. Zemes ierīcības projekts izstrādāts atbilstoši nosacījumiem un komitejā tas 

atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamajā īpašumā “Vecdāboliņi”, Baldones 

pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:28:14) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – 2023.gada 23. novembrī dome pieņēma lēmumu par zemes 

ierīcības projekta izstrādi, tas izstrādāts pēc detālplānojuma otrās kārtas nosacījumiem, tiek 
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izdalītas divas lielas zemes vienības un pa vidu tranzīta ceļš. Zemes ierīcības projekts atbilst 

izvirzītajiem nosacījumiem, komitejā atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamajā īpašumā “Žeberi”, Baldones pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

22. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:29:52) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – atbilstoši pērnā gada 8.februāra domes lēmumam, izstrādāts 

zemes ierīcības projekts, ar kuru zemi sadala četrās zemes vienībās, tas atbilst nosacījumiem, 

komitejā atbalstīts. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamajā īpašumā “Tilta Stūri”, Baldones pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

23. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:31:10) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts privātpersonas iesniegums ar lūgumu atļaut 

izstrādāt zemes ierīcības projektu 16 ha lielam zemes gabalam ar mērķi nodalīt tajā esošo 

viensētu. Sagatavots darba uzdevums, kas atbalstīts komitejā un virzīts uz domi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamajā īpašumā “Reiskatas”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

24. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:32:18) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts privātpersonas iesniegums ar lūgumu 

atļaut uzsākt zemes ierīcības projektu ar mērķi zemi sadalīt. Izstrādāts darba uzdevums zemes 

sadales nosacījumiem, komitejā atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamajā īpašumā “Emlavi”, Daugmales 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

25. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:33:23) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts iesniegums ar lūgumu sadalīt zemi Rail Baltica 

projekta realizācijai. Sagatavoti nosacījumi un lēmuma projekts zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanai. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto  lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamajā īpašumā “Kamēlijas”, Ķekavas 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

26. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:34:24) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – arī šis lēmums sagatavots pamatojoties uz iesniegumu ar 

mērķi – zemes sadale Rail Baltica projekta realizācijai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamajā īpašumā “Villas 2”, Ķekavas 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

27. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:35:20) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – tāds pats jautājums, arī šis īpašums tiks sadalīts ar mērķi, 

nodrošināt Rail Baltica projekta realizāciju. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamajā īpašumā “Antūži”, Ķekavas 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

28. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:36:33) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu 

atļaut izstrādāt zemes ierīcības projektu zemes sadalei. Iecere atbilst teritorijas plānojumam un 

apbūves nosacījumiem, tāpēc sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. Komitejā lēmuma projekts 

atbalstīts. 

Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamajā īpašumā Varavīksnes iela 2/4, 

Baložos, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

29. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:37:41) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu izteikt jaunā 

redakcijā detālplānojuma darba uzdevumu, pamatojoties uz normatīvo aktu izmaiņām. 

Pamatojoties uz jauno teritorijas plānojumu, mainīti vairāki darba uzdevuma punkti, atsauce uz 

jaunajiem normatīvajiem aktiem, kā arī iekļauts nosacījums par iespēju veidot bioloģiskās 

attīrīšanas ietaises ar konkrētiem parametriem. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts un virzīts uz 

domi. 

Jautājumu, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Izteikt darba uzdevumu, kas apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2021.gada 

21.decembra lēmumu Nr. 7. “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā 

“Rimdžūni”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā” jaunā redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

30. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:39:16) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut izstrādāt 

detālplānojumu ar mērķi īpašumā izveidot kūdras ieguves vietu. Sagatavots darba uzdevums, kur 

iekļauta prasība šo ieceri saskaņot gan ar Latvijas valsts ceļiem, gan Rail Baltica projekta 

attīstītājiem, jo plānots, ka šo īpašumu šķērsos gan dzelzceļa trase, gan paredzētais pievedceļš. 

Kā papildus prasība noteikts veikt trokšņu izpēti. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Purvāji”, Daugmales pagastā, 

derīgo izrakteņu ieguvei saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

31. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:41:12) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – atbilstoši saņemtajam iesniegumam par detālplānojuma 

izstrādi, sagatavots lēmuma projekts un darba uzdevums. Detālplānojuma mērķis ir izveidot 

noliktavu apbūvi, kā arī infrastruktūras izveide. Mērķis atbilst teritorijas plānojumam, tomēr, lai 

to realizētu, jāizstrādā detālplānojums. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamajam īpašumam “Ūsiņi”, Lapeniekos, 

Ķekavas pagastā, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

32. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:42:57) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – ir izstrādāta detālplānojuma redakcija atbilstoši darba 

uzdevumam, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par tā nodošanu publiskajai apspriešanai. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojumu  nekustamajam īpašumam “Usnes”, Valdlaučos, Ķekavas pagastā, 

publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

33. 
Par nosaukuma un lietošanas mērķa piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:44:24) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu piešķirt adreses un 

lietošanas mērķus detālplānojuma teritorijā. Komitejā lēmuma projeks atbalstīts. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt ielas nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķi detālplānojuma “Laivas”  

teritorijā, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, teritorijā.  

Lēmums pielikumā.  
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34. 
Par lietošanas mērķa piešķiršanu nomas zemei 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:45:44) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu noteikt lietošanas 

mērķi iznomātajai zemes vienības daļai. Sagatavots lēmuma projekts ar kuru šai zemes daļai 

piešķir lauksaimniecības zemes statusu, kas atbilst nomas mērķim. Komitejā lēmuma projekts 

atbalstīts. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nekustamā īpašuma “Pļavnieki”, Ķekavā, daļai noteikt nekustamā īpašuma lietošanas 

mērķi.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

35. 
Par lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:47:13) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts Latvijas valsts mežu iesniegums ar 

lūgumu noteikt zemes vienībai lietošanas mērķi – mežsaimniecība. Sagatavots atbilstošs lēmuma 

projekts, komitejā atbalstīts. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Meža druvas”, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķi.  

Lēmums pielikumā.  
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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

36. 
Par mācību maksas un cenrāža apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:48:32) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – lēmuma projekts sagatavots uz abu skolu direktoru 

iesniegumu pamata, kurā viņi lūdz mainīt maksas pakalpojumu cenrādi. Prasība pamatojas uz 

Ministru kabineta noteikumiem, kas paredz celt pedagogu minimālo atalgojumu. Romanovska 

skaidro sīkāk kāda maksa bija noteikta iepriekš un kāda paredzēta lēmuma projektā. Tāpat 

lēmums paredz precizēt telpu nomas maksas cenrādi. Lēmuma projekts komitejās guvis atbalstu.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestādes “Ķekavas Mūzikas skola” un 

“Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skola” interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksu 

un cenrādi.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

37. 
Par mācību maksas apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:51:39) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – arī no šo skolu vadītājiem saņemts lūgums mainīt 

pašapmaksas grupās mācību maksu, un šo izmaiņu pamatojums ir tāds pats kā iepriekšējā 

lēmumā – cēlies pedagogu minimālais atalgojums. Romanovska skaidro, kā veikts aprēķins 

mācību maksas noteikšanai. Komitejās lēmuma projekts atbalstīts. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestādes “Ķekavas Mākslas skola” un 

“Baldones Mākslas skola” interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksu.  

Lēmums pielikumā.  
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38. 
Par grozījumiem nolikumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:57:34) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – sakarā ar šiem pašiem Ministru kabineta noteikumiem, 

kas nosaka pedagogu minimālo algu likmi, kā arī no šī gada ir cēlies minimālais atalgojums, ir 

jāveic grozījumi pedagogu atalgojuma nolikuma pielikumos. Algu pieaugums ir aptuveni 20%, 

Romanovska paskaidro par atalgojuma izmaiņām skaitļos. Viņa brīdina, ka pedagogu 

atalgojums mainīsies šogad vēlreiz septembrī. Komitejās lēmuma projekts atbalstīts 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Pozņaks. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, “Nepiedalās” – 1 (Andris Ceļmalnieks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada pašvaldības nolikumā “Ķekavas novada izglītības 

iestāžu darbinieku atlīdzības nolikums”, apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2022.gada 

21.decembra sēdes lēmumu.  

Lēmums pielikumā.  

 
Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā nepiedalījās, jo balsu skaits 

lēmuma pieņemšanai ir pietiekams, bet viņš iespējams varētu nonākt interešu konfliktā. 

 

Sēdi slēdz plkst. 13:01. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Juris Žilko 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)   Vija Milbrete 

 


